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Onderwijsmiddelen voor scholen  -  Toepassing aanwendingspercentage

Voor het berekenen van de omkadering in personeelsleden, het zogenaamde pakket 
uren-leraar, worden de leerlingen uit de verschillende studierichtingen van een school 
geteld, en op basis van hun coëfficiënten komt men tot een aantal lesuren dat de school 
vrij kan besteden. Maar dit budget dat een school krijgt wordt vrijwel nooit 100% 
beschikbaar gesteld aan de scholen. Er wordt namelijk een aanwendingspercentage 
toegepast, waardoor scholen en instellingen niet alle middelen krijgen die hun in feite 
toekomen. Dit is decennia geleden zo opgezet als een besparingsmaatregel, maar 
vandaag wordt het vooral gebruikt voor vrije beleidsruimte.

1. Graag de aanwendingspercentages voor de verschillende onderwijsniveaus in de 
schooljaren 2017-2018 tot en met het huidige schooljaar 2021-2022. Graag een 
overzicht per schooljaar, per onderwijsniveau, ook voor het deeltijds kunstonderwijs 
(dko), en een opsplitsing voor gewoon en buitengewoon onderwijs.

2. Wat zouden voor deze schooljaren uit deelvraag 1 de extra uitgaven zijn die 
verbonden zijn aan het afschaffen van alle aanwendingspercentages? Ook hier graag 
een overzicht per schooljaar, per onderwijsniveau en een opsplitsing voor gewoon en 
buitengewoon onderwijs.



BEN WEYTS 
VICEMINISTER-PRESIDENT VAN DE VLAAMSE REGERING EN VLAAMS MINISTER VAN ONDERWIJS, SPORT, 
DIERENWELZIJN EN VLAAMSE RAND 

ANTWOORD
op vraag nr. 612 van 10 juni 2022
van STEVE VANDENBERGHE

Ik verwijs naar schriftelijke vraag 768 (07/06/2021) die over de aanwendingspercentages 
rapporteert. Sindsdien zijn deze aanwendingspercentages niet meer veranderd.


